
Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 3. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ÆLU alm. del

Spørgsmål 62
Vil ministeren redegøre for, hvordan puljen på 300 mio. kr., som blev afsat på Finanslo
ven i 2017 til at kommunerne kunne etablere, renovere eller genåbne lokale køkkener 
på plejehjem, er blevet brugt i praksis? Herunder om de køkkener, som blev etableret 
med puljen, fortsat eksistere? Slutteligt bedes ministeren svare på, om der har været 
gennemført evalueringer af puljen, og hvad disse i givet fald viser? Spørgsmålene er med 
henvisning til artiklen »Ældremad: 300 millioner skal give frisklavet mad på plejehjem«, 
DR.dk, den 1. april 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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